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 PREDMET : Priopćenje OŠ Koprivnički Bregi 
  
 
Poštovani roditelji, 
  
s obzirom na niz neistinitih navoda vezanih za „projekt nadogradnje vrtića“, a koji su 
izneseni na službenoj facebook stranici Općine Koprivnički Bregi, ovim priopćenjem 
želimo iznijeti samo činjenice i argumente koji daju vrlo jasnu sliku što se zapravo 
događalo. 
  
Općina i općinski načelnik su još u 2021. počeli s izradom projekta nadogradnje vrtića, 
bez konzultacija s ravnateljicom Škole i Školskim odborom, iako je vlasnik čestice na 
kojoj je u dvije faze izgrađen postojeći vrtić upravo OŠ Koprivnički Bregi. 
  
Projektant koji je radio projekt nadogradnje škole i izgradnje vrtića u prve dvije faze 
jasno je komunicirao s načelnikom Općine u ljeto 2021.g. da daljnja nadogradnja na 
toj lokaciji ni u kojoj varijanti nije dobra budući da bi ugrozila funkcioniranje škole i 
prostora kojeg koristi vrtić, a i prema članku 44. Državnog pedagoškog standarda 
predškolskog odgoja i naobrazbe ( NN 63/2008 ) . Isto to je prilikom završetka druge 
faze rečeno i bivšem načelniku. Aktualni načelnik Općine je nakon te informacije 
angažirao drugog projektanta i nastavio prema svojoj viziji izradu projekta na čestici 
koja nije u vlasništvu Općine, i dalje bez ikakvih razgovora sa ravnateljicom Škole i 
Školskim odborom. 
  
Općina nije nikada prihvatila uvjete ravnateljice Škole i Školskog odbora ( izmjestiti 
mastolovac s prostora na kojem bi se eventualno gradila nova prostorija, odvajanje 
instalacija plina i struje te postavljanje brojila samo za prostore koje koristi vrtić, 
potpuna briga i ulaganje u prostore koje koristi vrtić u slučaju bilo kakvog kvara i 
potrebnih popravaka, nemogućnost korištenja školske kuhinje i skladišta za namirnice 
zbog povećanog broja djece u vrtiću ), a koji su izneseni  na sastanku u Županiji. Na 
Županijskoj skupštini održanoj u lipnju ove godine dana je uvjetna suglasnost 
skupštine na osnivanje prava građenja, a da bi postala pravovaljana Školski odbor je 
morao usvojiti Projekt i dati suglasnost za sklapanje Ugovora o osnivanju prava 
građenja. S obzirom da Općina nije napravila potrebne promjene u Projektu koje je 
Školski odbor tražio te odbila uvjete koji su neophodni za daljnje funkcioniranje škole, 
isti je ponovno odbijen. 
 
Važno je istaknuti da je i sam projektant kojeg je angažirao općinski načelnik dao 
pismeno stručno mišljenje, u kojem upozorava na potrebu velikih, skupih i 
kompliciranih građevinskih zahvata na cijeloj školi i vrtiću, što se može jasno vidjeti u 
dokumentu u prilogu. Vjerojatno nakon što je vidio taj dokument (a koji nije dostavljen 
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Školskom odboru), općinski načelnik je javio Županiji da ne može prihvatiti potrebne 
uvjete.  
  
Dakle, što se tiče struke i prethodni i sadašnji projektant nisu dali zeleno svjetlo za 
projekt kakvog je želio provesti sadašnji općinski načelnik, čime se samo potvrdilo da 
je daljnja nadogradnja vrtića na sadašnjoj lokaciji uz školu  tehnički upitna i moguće 
neizvediva. 
Županiju nije nitko izigrao i ista nije povukla svoje predstavnike u Školskom odboru pa 
ne znamo kome služe takve dezinformacije.  
  
Iz svega prethodno navedenog vidljivo je da je od strane Općine izneseno puno 
netočnih i zlonamjernih informacija  kojima je očito cilj uvući ravnateljicu Škole i 
pojedine članove Školskog odbora u neke političke zakulisne igre što je za nas  
neprihvatljivo. 
  
Ravnateljica škole i Školski odbor su uvijek transparentno donosili sve odluke sukladno 
Zakonu i u interesu škole , odnosno roditelja i učenika koji pohađaju škole u Bregima i 
Glogovcu. Sva ulaganja u školstvo koja su se proteklih godina realizirala iz općinskog 
proračuna dogodila su se jer je od strane Općine bila prepoznata važnost školskog i 
predškolskog odgoja i obrazovanja te osiguranja što boljih uvjeta za učenike škola u 
Bregima i Glogovcu, kao i djecu vrtićke dobi.  I u ostalim općinama županije 
kontinuirano se pomaže školama iz općinskih proračuna no to ne znači da te Općine 
smatraju da imaju ingerenciju nad tim školama i da mogu samoinicijativno provoditi 
projekte na česticama u školskom vlasništvu. 
  
OŠ Koprivnički Bregi je i dalje otvorena za suradnju s Općinom i svim udrugama koje 
djeluju u općini, a na stav aktualnog vodstva Općine oko (ne)važnosti potpore školstvu 
i u konačnici učenicima kao mladim ljudima koji su budući nositelji razvoja općine ne 
može utjecati. 
  
 
 
                                                             Karolina Vidović v.r. , ravnateljica Škole 
                                                  Suzana Vusić v.r. , predsjednica Školskog odbora 
  
  
 

 


